



المحترم،

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure of the Financial Results of Mesaieed Petrochemical Holding Company (MPHC) and Earning Call Date

With reference to the above subject, please be informed that Mesaieed Petrochemical Holding Company (MPHC) will disclose the financial results for the period ended 31/03/2024 on Tuesday April 30th, 2024.

Please also note that we will conduct the Investor Relations Earnings call on Monday, 6th May 2024 at 1:30 pm Doha time.

الموضوع: الإفصاح عن النتائج المالية لشركة مسيعيد للبتروكيماوبات القابضة وتاريخ انعقاد المؤتمر الهاتفي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نود إحاطتكم علماً بأننا نعتزم الإفصاح عن النتائج المالية لشركة مسيعيد للبتروكيماويات القابضة للفترة المنتهية في 2024/03/31، وذلك يوم يوم الثلاثاء الموافق 30 أبريل 2024.

كما يرجى العلم بأننا نعتزم عقد مؤتمر عبر الهاتف يُدعى إليه المستثمرين لمناقشة الأداء المالي والتشغيلي للشركة، وذلك يوم الإثنين الموافق 6 مايو 2024 في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً بتوقيت الدوحة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

عن / عبدالله يعقوب الحاي مدير شؤون الشركات المخصخصة قطر للطاقة

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية







QNB FS Conference Call Invitation

QNB Financial Services and Mesaieed Petrochemical Holding Co (MPHC) are pleased to invite you to participate in MPHC's Q1 2024 Financial Results Conference Call.

QP Privatized Companies Affairs Speakers:

Abdulla Yaqoob Al-Hay - Acting Manager, Privatized Companies Affairs,

QatarEnergy

Sami Mathlouthi - Assistant Manager, Financial Operations, Privatized Companies

Affairs, QatarEnergy

Saoud Ahmed Saifaldeen - Sr. Financial Management Analyst, Privatized

Companies Affairs, QatarEnergy

QNB FS Chairperson: Roy Thomas – Assistant Vice President - Research

Date: Monday, 6th May 2024

Time: 13:30 Doha, 11:30 UK, 06:30 NY

<u>Dial-In #s</u> Qatar Toll-Free: 00 800 101 734

UK & International: +44 203 481 4247 USA Dial-in: +1 646-307-1963

Please join the event conference 5-10 minutes prior to the start time. You will be asked to provide the confirmation code, speaker name or the title of your

conference.

Passcode: 6805607

Contact: For further details about the call, please contact QNB Financial Services

desk at research@qnbfs.com.qa

To access IR <u>Join the meeting now</u>

presentation: Meeting ID: 389 676 592 495

Passcode: H25z35

Note: This link will <u>only</u> provide access to view the IR presentation during course of the call. To hear the call and participate in the Q&A session, please join the earnings call via dial-ins.